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Närvarande hos Bengt Lindberg: 
Bengt Lindberg, Anne-Lie Kroon, Jan Witt, Dieter Hartung, Björn Stenqvist  
 

 
1. Mötet öppnas 

 
2. Dagordning godkänns 

 
3. Uppläsande av föregående styrelsemötesprotokoll. Inga synpunkter. 

 
4. Asfaltering av områdesvägen. 

Genomgång av utförda beläggningsarbeten. Besiktning och kontrollmätning har 
utförts av medlemmar i styrelsen. Inget att anmärka på eller reklamera. 
 

5. Årsmötet. 
Datum och agenda för årsmötet beslutades. 
Datum blir 28/4 kl 1830. 
Styrelsen kommer att föreslå en ny årsavgift satt till 1750sek för beslut på årsmötet. 
 

6. Ekonomi i övrigt. 
Ca 30 000 kr ökar kassan årligen med nuvarande utgifter. Kommande 
investeringsbehov skall kartläggas. Årsavgiften kommer att sättas utifrån 
investeringsbehovet. En matris för detta behöver göras. 
 

7. Rapport från bredbandsgruppen angående fiber till området. 
Tidigare kontaktpersoner på Telia har kommit och gått vilket har försenat arbetet.  
Ny kontakt med Telia etablerad. Huvudspår är nu att Telia ”Open Bredband” kommer 
med ett förslag till vårat området med enskilda avtal för varje hushåll. 
 

8. Mötet avslutas 
 

 
Björn Stenqvist  Bengt Lindberg  
Sekreterare   Ordförande 


	Styrelsemöte, Stora Högens samfällighetsförening 2014-03-09



